
 

Πρακτικό συνεδρίασης του Δ.Σ.    της   03/05/2023  
  

Σήμερα την 03.05.2023, ημέρα Τετάρτη και ώρα 21:00 συνήλθαν τα μέλη του Δ.Σ. της Ελληνικής 

Ομοσπονδίας Καράτε σε συνεδρίαση με τηλεδιάσκεψη μέσω της πλατφόρμας ZOOM μετά από 

πρόσκληση του Προέδρου κ. Θεόδωρου-Μαργαρίτη Σιετή με τα εξής θέματα ημερήσιας διάταξης:   

1. Έγκριση αποφάσεων Ε.Ε. στις 13.04.2023.  

2. Έγκριση αποφάσεων Ε.Ε. στις 20.04.2023.  

3. Έγκριση αποφάσεων Ε.Ε. στις 25.04.2023.  

4. Επιλογή μελών για την συγκρότηση της Επιτροπής Δεοντολογίας.   

5. Λοιπά θέματα, ενημέρωση – αποφάσεις.  

Παρόντες:   

1) Θεόδωρος Μαργαρίτης Σιετής, 2) Κωνσταντίνος Μητρόπουλος, 3) Αθανάσιος Φυλακτός, 4) 

Σταύρος Σταυριανίδης,  5) Νικόλαος Ζάχος, 6) Ιωάννης Γιαννέλης,  7) Παρασκευάς Ανδρεανίδης, 8) 

Περικλής Κανέλλης,  9) Δημήτριος Μακρής,    10) Παναγιώτης Λάμιας, 11)  Νικόλαος Σιαψάλης, 

12) Κωνσταντίνος Παπαδόπουλος και 13) Κυριακή Κυδωνάκη.   

 Απόντες:   

1) Γεώργιος Σαλιάρης Φασσέας,  2) Γεώργιος Κελάλης  3) Ηλίας Χρήστου και 4) Ιωάννης Ραπτάκης   

Ο Πρόεδρος κ. Θεόδωρος Μαργαρίτης Σιετής, διαπίστωσε ότι υφίσταται η απαιτούμενη από το άρθρο 

13 παρ. 13 του Καταστατικού απαρτία και κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης με τη συζήτηση των 

θεμάτων της ημερήσιας διάταξης.   

   

  

1. Έγκριση αποφάσεων Εκτελεστικής Επιτροπής της 13.04.2023  

Αφού ο Γ.Γ. ενημέρωσε τα μέλη του Δ.Σ. επί των αποφάσεων της Ε.Ε., ακολούθησε διαλογική συζήτηση 

και το Δ.Σ. αποφάσισε ομόφωνα με δεκατρείς ψήφους επί δεκατριών παρόντων την έγκριση των 

αποφάσεων της Ε.Ε. της 13.04.2023.  

  

2. Έγκριση αποφάσεων Εκτελεστικής Επιτροπής της 20.04.2023.  

  

Αφού ο Γ.Γ. ενημέρωσε τα μέλη του Δ.Σ. επί των αποφάσεων της Ε.Ε., ακολούθησε διαλογική συζήτηση 

και το Δ.Σ. αποφάσισε ομόφωνα με δεκατρείς ψήφους επί δεκατριών παρόντων την έγκριση των 

αποφάσεων της Ε.Ε. της 20.04.2023.  

  

3. Έγκριση αποφάσεων Εκτελεστικής Επιτροπής της 25.04.2023.  

  

Αφού ο Γ.Γ. ενημέρωσε τα μέλη του Δ.Σ. επί των αποφάσεων της Ε.Ε., ακολούθησε διαλογική συζήτηση 

και το Δ.Σ. αποφάσισε ομόφωνα με δεκατρείς ψήφους επί δεκατριών παρόντων την έγκριση των 

αποφάσεων της Ε.Ε. της 20.04.2023.  

  



4. Επιλογή μελών για την συγκρότηση της Επιτροπής Δεοντολογίας.   

Ο Πρόεδρος σχετικά με το θέμα της νέας νομοθετικής ρύθμισης για τις επιτροπές δεοντολογίας 

επεσήμανε τα εξής :  

α) Με το άρθρο 26, παρ.7 περ. α, β, γ και δ του Ν.2725/1999, όπως τροποποιήθηκε με το άρθρο 66 

παρ.3 του Ν. 4410/2016 (Α΄ 141) και τροποποιήθηκε με το άρθρο 5 Ν.5025/2023 (Α΄ 42), εφαρμόζονται 

σοβαρές αλλαγές στις Επιτροπές Δεοντολογίας.  

Μεταξύ άλλων καθιερώθηκε η λειτουργική ανεξαρτησία τους, οι αποφάσεις τους ισχύουν έναντι όλων 

και δεν χρήζουν έγκρισης του Δ.Σ. αλλά είναι ισχυρές από της κοινοποίησής τους  

στους διαδίκους, ενώ προσβάλλονται ενώπιον του Α.Σ.Ε.Α.Δ., ως να αποτελούν δικαιοδοτικό όργανο, 

όπως είναι ο αθλητικός δικαστής στα ομαδικά αθλήματα. Η λειτουργική ανεξαρτησία τους, ενισχύεται 

από το γεγονός ότι τα μέλη δεν πρέπει να έχουν σχέση με τα σωματεία (απαγορεύεται και αυτή η 

ιδιότητα μέλους), ή να τελούν σε επαγγελματική ή οποιαδήποτε εξαρτημένη σχέση με την 

Ομοσπονδία. Το πρότυπο συγκρότησης και λειτουργίας που είναι διεθνές, προϋποθέτει τις νομικές 

γνώσεις των μελών, ενώ είναι επιβεβλημένη η ιδιότητα του νομικού – δικηγόρου για την θέση του 

Προέδρου και του αναπληρωτή του. Η θητεία της Επιτροπής είναι τριετής και δεν ανανεώνεται, ενώ η 

σύνθεση της είναι τριμελής έως πενταμελής. Εν προκειμένω για την Ομοσπονδία μας, φρονώ ότι για 

λόγους οικονομίας αλλά και ταχύτητας, η τριμελής σύνθεση είναι η προτιμότερη επιλογή.  

β) Η ΕΛ.Ο.Κ. είχε ήδη υποβάλλει προς την ΓΓΑ για έγκριση το οικείο σχέδιο κώδικα, το οποίο εγκρίθηκε 

με οριακές αλλαγές, τις οποίες ενσωματώσαμε στο ήδη διανεμηθέν σχέδιο.  

γ) Για την θέση του Προέδρου προτείνω τον Παναγιώτη Περάκη, επαγγελματία μεγάλης εμβρίθειας 

δεδομένης της εμπειρίας του στο χώρο του αθλητισμού (σύμβουλος υπουργού, δικηγόρος αθλητικής 

αντιδικίας στην Ελλάδα και στο εξωτερικό). Για την θέση του αναπληρωτή του Προέδρου προτείνω 

τον Γιάννη Μουρνιανάκη διότι διαθέτει παράλληλης τάξεως προσόντα, είναι δικηγόρος αθλητικής 

αντιδικίας στην Ελλάδα και στο εξωτερικό και είναι επίσης πρόσωπο κύρους που διευκολύνει την 

λειτουργία ενός απροσωπόληπτου τρόπου λειτουργίας της επιτροπής.  

δ) Για την θέση των δύο τακτικών μελών προτείνω τους Χρήστο Πλιάτσικα και Δημήτριο 

Μπούμπουρη ενώ για την θέση των αναπληρωματικών τους προτείνω τους Αθανάσιο Δουρουκλάκη 

και Σοφία Βρακατσέλη. Είναι όλοι ικανοί νομικοί, έχουν ήδη εμπειρία στο αθλητικό δίκαιο και 

ταυτοχρόνως δύο από αυτούς έχουν ήδη συμμετοχή σε επιτροπές δεοντολογίας ομοσπονδιών.  

Σύντομα βιογραφικά σημειώματα έχω συλλέξει και είναι στην διάθεση των μελών του ΔΣ, ενώ η 

οικονομική συμφωνία μαζί τους θα γίνει εν καιρώ, διότι είναι απαραίτητο να σταθμιστεί ο όγκος 

εργασίας σε συνδυασμό με την θεσμοθετημένη  κατώτατη αμοιβή δικηγορικών υπηρεσιών που 

ρυθμίζεται από Ν.4194/2013 (άρθρο 59) και το παράρτημα Ι αυτού.   

Ακολούθησε διαλογική συζήτηση και το Δ.Σ. αποφάσισε κατά πλειοψηφία με δώδεκα θετικές ψήφους 

επί δεκατριών παρόντων την έγκριση των παραπάνω μελών για την συγκρότηση της Επιτροπής 

Δεοντολογίας. Ο κ. Σαψάλης που μειοψήφησε δεν διαφώνησε για τα προτεινόμενα μέλη της Επιτροπής 

Δεοντολογίας, αλλά για τις πιθανές οικονομικές απολαβές τους.   

5. Λοιπά θέματα, ενημέρωση – αποφάσεις.  

α) Υπήρξε ενημέρωση από το μέλος κ. Ανδρεανίδη σχετικά με την σχολή προπονητών Β΄κατηγορίας.   

β) Υπήρξε ενημέρωση από τον Διευθυντή Αθλήματος κ. Παπαδόπουλο σχετικά με την οργάνωση των 

Εθνικών αποστολών, την οργάνωση και αναβάθμιση των προπονήσεων των Εθνικών ομάδων, την 

ενίσχυση της ομάδας προπονητών των Εθνικών ομάδων και την διαδικασία επιλογής των Εθνικών 

ομάδων.  

γ) Υπήρξε ενημέρωση από το μέλος κ. Γιαννέλη σχετικά με την διεξαγωγή του Πανελληνίου 

Πρωταθλήματος Εφήβων – Νέων και U21 στην Λαμία.   

δ) Συζητήθηκε η πρόταση του Σωματείου αθλητών για κάλυψη των εξόδων προπονητή για την 

υποστήριξη τριών αθλητών της Εθνικής ομάδας στο Karate 1 – Premier League στην Ιαπωνία. 

Αποφασίστηκε να αποσταλεί από το Σωματείο Αθλητών προϋπολογισμός κόστους της παραπάνω 

μετάβασης και να αποφασίσουν τα μέλη σε επόμενο Δ.Σ.   

  

Μη υπάρχοντος άλλου θέματος προς συζήτηση, ο Πρόεδρος κήρυξε την λήξη της συνεδριάσεως του 

Δ.Σ. της Ελληνικής Ομοσπονδίας Καράτε.  
  


